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تامین مسکن در اصفهان؛ آشتی با اعتماد مردم و آغاز فصل نوین
وزیر راه و شهرسازی گفت: سیاستگذاری تحویل ۸۰۰ هزار واحد مسکن حمایتی در دولت چهاردهم بسیار جدی است و این موضوع مهمترین اقدامی

است که باید عملیاتی شود.

به گزارش خبر پایگاه خبری نهضت ملی مسکن، فرزانه صادق در نشست مشترک شورای برنامه ریزی و توسعه و شورای مسکن استان اصفهان در تالار
شهید بهشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان افزود: آورده مردم برای این واحدهای مسکونی باید به نتیجه برسد و هیچ اقدام مهمتری وجود ندارد.

وزیر راه و شهرسازی تصریح کرد: در مسیر اجرای این چشم انداز مهم، هیچ زمین آمادهسازی نشده نباید تحویل متقاضیان شود چرا که این کار به مثابه
آن است که اقدامی در حوزه مسکن انجام نشده است.

صادق افزود: آمادهسازی زمینهای این طرح در همه استانها با سرعت در حال انجام است و این روند با مصوبات نمایندگان مجلس و تهاتر زمین،
تسریع خواهد شد.

وی افزود: هرجایی که بتوانیم زمین را به متقاضیان بدهیم این کار را انجام خواهیم داد اما به موازات این واگذاری موظف به آغاز خدمات پشتیبان و
فراهم آوردن زیرساخت های ابتدایی نیز هستیم.

صادق به چالش های تأمین مسکن در استان اصفهان اشاره و بیان کرد: در برخی مناطق این استان در حالی که آورده مردم از سال ۱۴۰۰ وارد شده
اقدامات آن به تازگی آغاز شده است که این موضوع در صورت نبود چاره اندیشی بیاعتمادی مردم و کاهش سرمایه اجتماعی را به دنبال خواهد

داشت.

وزیر راه و شهرسازی به سیاستگذاری های اخیر دولت برای مستاجران اشاره و بیان کرد: مدیریت استان در این زمینه موظف به تشریح سهم تسهیلات
کمدرآمدها و بقیه اقشار در شورای مسکن با توجه به نرخ تورم است.

وی همچنین از خریداری واحدهای مسکونی تمام شده در کلانشهرها با هدف برای تنظیم بازار استیجاری خبر داد.

صادق در بخش دیگری از صحبت های خود به اهمیت اصفهان در حوزه حمل و نقل جاده ای و ریلی اشاره و بیان کرد: با تکمیل پروژه قطار سریعالسیر
اصفهان به تهران، نوع پیشرفتهای از تکنولوژی وارد کشور میشود و اکنونکه بستر آن در اصفهان شکل گرفته کمک بسیاری به انجام فرآیندهای آتی در

این مسیر خواهد کرد.

وی از پیگیری ویژه برای تسهیل سرمایهگذاری و اعتمادسازی برای پیشبرد این طرح کلان خبر داد.

صادق افزود: با تمام محدودیتهایی که در کشور وجود دارد ارتقای کیفیت ناوگان ریلی و هوایی کشور را در اولویت قرار داده ایم و نتایج ملموس آن در
آینده پدیدار خواهد شد.

وزیر راه و شهرسازی همچنین از انعقاد بیش از ۷۰ هزار میلیارد تومان قرارداد تولید و واردات ناوگان ریلی کشور خبر داد.

صادق با ابراز خرسندی از سفر ۲ روزه به اصفهان افزود: تلاش کردیم همه نقاط دور و نزدیک استان در این سفرها دیده شود که به بار نشستن این
بازدیدها مستلزم استمرار پیگیری مجدانه مدیران استانی و ادامه رایزنی ها با وزارتخانه است.

وزیر راه و شهرسازی روز جمعه به منظور بررسی مسائل و مشکلات استان اصفهان به همراه تیم وزارتخانه به استان اصفهان سفر کرد.

تیم وزارت راه و شهرسازی در سفر ۲ روزه خود با حضور در ۱۸ شهرستان استان، چالش ها و نیازهای آنها را در این حوزه احصاء و اولویت بندی کردند.


